
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 31/1/2024 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
   
   

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για διευκρινίσεις σχετικά με τις συνθήκες πτώσης αεροσκάφους με 

Ισραηλινούς επιβαίνοντες έξω από την Σάμο προ διετίας» 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Όπως ενημερωθήκαμε από πηγές πληροφόρησης ευρισκόμενες εντός της νήσου Σάμου, τον 

Σεπτέμβριο του 2021 ένα αεροπλάνο τύπου Τσέσνα έπεσε στην θαλάσσια, νότια του 

αεροδρομίου της Σάμου, γεγονός που είχε ως αποτέλεσμα τον θάνατο των δυο επιβαινόντων 

με καταγωγή από το Ισραήλ. Βάσει ισχυρισμών μαρτύρων, το εν λόγω αεροσκάφος, όντας 

πολύ κοντά στο αεροδρόμιο του νησιού και έχοντας αντιμετωπίσει άγνωστης φύσης 

πρόβλημα, λίγο πριν την προσγείωση, εξερράγη και κατέπεσε στην θαλάσσια περιοχή 

Ποτοκάκι, στα νότια του νησιού.   

 

Από το παραπάνω συμβάν προκύπτουν εύλογες απορίες, όσον αφορά στις αιτίες πτώσης του 

συγκεκριμένου αεροσκάφους, με τις κυριότερες εξ’ αυτών να σχετίζονται, είτε με την 

ενδεχόμενη ακαταλληλότητα των υποδομών του τοπικού αεροδρομίου, είτε με την έλλειψη 

στελέχωσης του ανθρώπινου δυναμικού στις υπηρεσίες του Πύργου Ελέγχου, είτε ακόμα και 

με το ενδεχόμενο κακόβουλης ενέργειας που είχε αποτέλεσμα την κατάρριψή του. Επειδή, 

τόσο η τεχνική επάρκεια των απαραίτητων υποδομών, όσο και η επαρκής επάνδρωση των 

όποιων υπαρχόντων τελευταίων με το κατάλληλα εκπαιδευμένο προσωπικό (ελεγκτών ή και 

προσωπικού ικανού να διεξάγει εις βάθος ανακρίσεις) είναι καίριοι παράγοντες για την 

αποφυγή ατυχημάτων, προκύπτει η ανάγκη κατάλληλων εξηγήσεων από την αρμόδια για την 

εποπτεία του τοπικό αεροδρόμιο πολιτική ηγεσία. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Ήταν σε λειτουργία, κατά την επίμαχη χρονική περίοδο όπου συνέβη το αναφερόμενο στην 

παρούσα αεροπορικό δυστύχημα, οι απαραίτητες τεχνικές υποδομές διευκόλυνσης της 

ασφαλούς προσγείωσης στο αεροδρόμιο «Αρίσταρχος», της Σάμου, κατά την προσέγγιση του 

ανωτέρω μοιραίου αεροσκάφους; Αν όχι, ποιες ήταν οι ακριβείς ελλείψεις υποδομών, που 

ενδεχόμενα ευθύνονται για την πρόκληση του ανωτέρω αεροπορικού ατυχήματος; 
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2. Ήταν, κατά την επίμαχη χρονική περίοδο όπου συνέβη το αναφερόμενο στην παρούσα 

αεροπορικό δυστύχημα, στελεχωμένος ο Πύργος Ελέγχου του ως άνω αεροδρομίου 

«Αρίσταρχος», της Σάμου, με το απαραίτητο εξειδικευμένο προσωπικό, ώστε να διευκολυνθεί 

η επικοινωνία με τον πιλότο του μοιραίου αεροσκάφους και να δρομολογηθούν έγκαιρα οι 

έκτακτες αλληλεπιδράσεις προς αποτροπή του ανωτέρω θανατηφόρου δυστυχήματος; 

3. Έχουν διεξαχθεί οι απαραίτητες ανακριτικές διεργασίες από επί τούτου κατάλληλα 

καταρτισμένο προσωπικό, είτε σχετικά με το ενδεχόμενο μεταφοράς επικίνδυνων εκρηκτικών 

υλών/μηχανισμών ή οπλικών συστημάτων από το παραπάνω αεροσκάφος, είτε σχετικά με το 

ενδεχόμενο πρωτοβουλίας κατάρριψής του από πρόσωπα ευρισκόμενα στο νησί της Σάμου ή 

στο έδαφος της γείτονος Τουρκίας; Αν ναι, ποια ήταν τα σχετικά πορίσματα; Αν όχι, για ποιους 

λόγους δεν έχουν διενεργηθεί οι αναγκαίες σχετικές ανακριτικές διεργασίες;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 




